

FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE
2025-04-29

Tid: 12:00
Plats: Styretrummet

NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	ALEXANDER TERNSTRÖM
KASSÖR	ELIAS RANGERT
SEKRETERARE	ELIN GUSTAFSSON
SKYDDSOMBUD	ELIN "LO" EKSTEDT
INFORMATIONANSVARIG	JAKOB FREDBY
ORDFÖRANDE DP	VIKTOR ROLF
ORDFÖRANDE F6	ISA SUNDÈN
ORDFÖRANDE FNOLLK	JESPER UNANDER
ORDFÖRANDE SNF	NILS GRIMBECK
ORDFÖRANDE FOC	NICOLAS RENAUDO
ORDFÖRANDE FARM	EMMA CHAN

§1 Mötets öppnande

Alexander Ternström öppnar mötet kl. 12:00!

§2 Val av justerare

Elin Ekstedt väljs till justerare.

§3 Adjungeringar

Siri Kaspersson söker Fabiola.

Beslut: Att adjungera in Siri Kaspersson med närvaro och yttranderätt.

§4 Fyllnadsval

Siri är 19 år gammal och går f, hon har körkort och söker för att hon tycker det låter kul att arrangera aktiviteter för tjejer. Hon tycker det hade varit kul att ha en stickkväll och en pysselkväll. Hon känner några i Fabiola och tycker det blir kul att lära känna dem mer.

Beslut: Att välja in Siri Kaspersson som ledamot i Fabiola.

§5 Runda bordet

§5.1 Kärnstyret

Alexander: Varit sjuk, börjat skriva på preliminär verksamhetsplan och är lite orolig för antalet sökande till styret.

Elin E: Utvärderat utbildningar, diskuterat hur det borde bli med dem framöver tillsammans med Marcus, ska ha möte med PA för MPLOL efter detta mötet och valberedningsintervjuer för styret.

Elin G: Inte gjort något sen i torsdags.

Elias: Inte heller gjort så mycket sen i torsdags.

Jakob: Skickat nyhetsbrev.

§5.2 DP

Börjar runda av aspningen, är rätt trötta men det flyter på.

§5.3 F6

Återhämtar sig men är trötta fortfarande, har ett asparr kvar. Ska börja kolla på överlämning och placering för CM släpps ikväll.

§5.4 FnollK

Va på teambuilding i helgen, nöjda och glada efter det, ska snart ta kort till modulen.

- §5.5 SNF Går bra, många sökande, det är kul. Annars är det mycket att bara knyta ihop säcken men också ge rekommendationer till nästa år på brister som upptäckts iår.
- §5.6 Foc Foc mår bra, typ klara med aspningen, lite mekk kvar som man kan gå på. Ska skriva en överlämning till nästa ordförande då det inte finns i nuläget.
- §5.7 FARM Ska ha lunchföreläsning när vi är på Saft.
- §6 Proposition om styrets struktur** Nils tycker att UA posten verkligen behövs och att det är den enda som inte hade jobbat operativt och att vi behöver den för påverkans arbetet. Alexander och Lo ser att detta också behövs och att den kan ta lite uppgifter från SAMO. Dock tror Lo att det inte kommer underlätta för SAMO och att SAMOs uppgifter kommer att vara detsamma. Vi ser ett problem med att ingen kommer söka posten. Nils ser också att personen som är UA kan gå på JämF möten. Alexander har ett litet utkast på hur propositionen ska se ut. Denna post vakantsätts iår och väljs in nästa år då ändringarna träder i kraft nästa år. Vi beslutar oss för att ha med UA posten.
Beslut: Att godkänna propositionens yrkande och låta ordföranden ändra bakgrunden.
- §7 Motion om friluFTM** De har haft två arr och vill bli en sektionsförening. Vi tycker att det är en bra motion och fyller ett tomrum på sektionen. De har också haft bra uppslutning på sina arr. Vissa tycker det är förvirrande att det första f:et är litet, men lägger isåfall ett ändringsyrkande som privatpersoner. Vi gör inte det som styrelse
Beslut: Att vårt motionssvar är att godkänna motionen i sin helhet.
- §8 Motion om FUltras** Vi minns att det pratades om detta på sektionsmötet när FUltras skapades. Vi har ingen större åsikt i frågan och vill ställa oss neutrala.
- §9 Äskningar** Elias har godkänt en äskning på 300 kronor om fika till ett sticklingsparty.
- §10 Övriga frågor**
- §10.1 Kandidatmiddag Det diskuterades om att låta FARM spendera 20000 kronor på en kandidatmiddag och låta resten komma från biljettpriser och spons. Det gör biljettpriset till 350 kronor, får de inte spons från kåren kommer biljettpriset höjas för att gå mer plus minus noll.
- §10.2 Sista teambuilding Vi har lite pengar kvar på vår teambuilding post så om vi vill kan vi kaka och ha någon avslutning med styrelsen. Vi sätter den 22 maj, då verkar alla kunna.
- §11 Mötets avslutande** Alexander Ternström avslutar mötet kl. 13:00!

Signature page

This document has been electronically signed
using eduSign.

eduSign